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Protokół Nr 60/2023  

z posiedzenia  

Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju i Ekologii 

w dniu 23 stycznia 2023 roku 

 

           Porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Zaproszenie Pana Przemysława Biegusa Zastępcy Naczelnika Wydziału Ochrony 

Środowiska w celu omówienia projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Polickiego oraz zaproszenie Pani 

Anety Kuśnierz Naczelnika Wydziału Funduszy Pomocowych w celu omówienia 

bieżących zadań dotyczących funduszy pomocowych. 
 

5. Omówienie pozostałych projektów uchwał na LIV sesję Rady Miejskiej w Policach.                                                               

6. Zapoznanie się z pismami skierowanymi do Komisji. 

7. Sprawy różne, wolne wnioski. 

8.  Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1 

Posiedzenie otworzyła Zastępca Przewodniczącego Komisji Infrastruktury Komunalnej 

Rozwoju i Ekologii Pani Jadwiga Molenda. Na podstawie listy obecności stwierdzono, że 

w  momencie otwarcia posiedzenia brało udział dziewięcioro radnych, członków Komisji 

co stanowiło quorum uprawnione do podejmowania decyzji. 

 

Ad. 2 

Następnie prowadzenie posiedzenia przejął Przewodniczący Komisji Piotr Diakun 

odczytał projekt porządku posiedzenia. Porządek obrad, bez poprawek i uwag został 

przyjęty jednogłośnie tj.: za - 9 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących - 0 głosów.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Komisji zapytał czy wszyscy członkowie komisji zapoznali się z 

Protokółem nr 58/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 5 grudnia 2022r. oraz z Protokółem 

nr 59/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 12 grudnia 2022r. i kto jest za ichbb przyjęciem. 

Protokoły zostały przyjęte jednogłośnie tj.: za - 9 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymujących - 0 głosów.  
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Ad. 4 

Następnym punktem posiedzenia było omówienie projektu uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej w formie dotacji celowej dla Powiatu Polickiego przez Zastępcę 

Naczelnika Wydziału Ochrony Środowiska Pana Przemysława Biegusa. Na wstępie 

swojej wypowiedzi Pan Przemysław Biegus wyjaśnił, że na terenie działek o numerach 

ewidencyjnych 2532, 2533/2, 2533/1 obręb ewid. Police 6, przy ul Kamiennej, które są 

własnością Skarbu Państwa, w latach 2010-2014 prowadziła działalność "Ecorama" Sp. z 

o.o. i porzuciła odpady na przedmiotowych działkach. Spółka ta porzuciła także odpady 

na terenach sąsiadujących czyli na działkach o numerach  ewidencyjnych 1973/41 oraz 

1973/48 obręb Police 6, których właścicielem jest Gmina Police. Prowadzone wobec 

"Ecorama" Sp. z o.o. postępowania egzekucyjne zarówno przez Gminę Police jak i Powiat 

Policki były umarzane wobec bezskuteczności egzekucji. Obecnie na podstawie umowy 

użyczenia nieruchomości władającym powierzchnią ziemi na terenach działek gminnych  

jest Powiat Policki. Odpady pozostawione przez powyżej wspomnianą Spółkę, w ilości 

około  47 900,00 Mg są umieszczone w hałdach i są możliwe do usunięcia jedynie po 

wcześniejszym usunięciu odpadów z terenu działek należących do Skarbu Państwa. Z 

tego tytułu niezbędne jest udzielenie z budżetu Gminy Police pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej Powiatowi Polickiemu na realizację zadania własnego zawartego w 

projekcie pn. "Usunięcie niewłaściwie składowanych odpadów w Policach przy ul 

Kamiennej" w ramach działania Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko 

2014-2020. Pomoc finansowa winna być udzielona w formie dotacji celowej ze środków 

budżetu gminy Police na rok 2023 w wysokości do 1.204.996,45 zł.  

  O ile pomoc zostanie udzielona, to Starostwo zobowiązuje się do tego, że prace 

związane z usunięciem odpadów zakończą się do końca 2023 roku. Po tej wypowiedzi 

radni zadawali pytania, a po wyjaśnieniach Przewodniczący Piotr Diakun  zapytał kto jest 

za przyjęciem projektu uchwały. Za przyjęciem głosowało  9 osób, nikt nie był przeciwny 

i nikt nie wstrzymał się od głosu. Po głosowaniu Radny Krystian Kowalewski zgłosił 

zapytanie  czy Wydział  Ochrony Środowiska przeprowadzi kontrolę na terenach 

administrowanych  przez Spółkę Trans Net. 

W tym samym punkcie głos zabrała Pani Aneta Kuśnierz Naczelnik Wydziału Funduszy 

Pomocowych w celu omówienia bieżących zadań dotyczących funduszy pomocowych. 

Pani Naczelnik skrótowo omówiła m.in. problematykę takich zagadnień jak:  

- aktywizacja i integracja cudzoziemców przebywających na terenie Gminy Police, 
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- wykonania odwiertu rozpoznawczo-pomiarowego w zakresie wód termalnych na terenie 

  Sołectwa Trzeszczyn, 

- pomoc proboszczowi parafii św. Apostołów Piotra i Pawła w zakresie renowacji  

  obiektów zabytkowych, 

- zabiegi w zakresie ukończenia zadania rozbudowa terenów rekreacyjnych nad Łarpią, 

- kontynuacja projektu w zakresie pomocy osobom bezdomnym, współpraca ze 

  schroniskiem "Feniks", 

- dofinansowanie projekt  "Plac rekreacyjny" w Policach ul. Roweckiego,  

- opracowanie wariantowej koncepcji przebiegu nowej drogi łączącej drogę powiatową nr  

   3914z Szczecin - Przesącin - Police z drogą wojewódzką nr 114 (ulica Tanowska 

   w Policach),   

Zwłaszcza ostatnie zagadnienie  czyli "wariantowe koncepcje przebiegu nowej drogi" 

wywołały obszerną dyskusję i fale pytań, na które odpowiadała Pani Naczelnik. 

Zgłoszono też kilka uwag w w/w zakresie: 

• część eksponowanych map wprowadza społeczeństwo w błąd i dlatego proponuje się,   

   aby  na aktualnej (najnowszej) wprowadzać uwagi, które mapy są już zdeaktualizowane,  

• nie należy lekceważyć samowolnych wystąpień połączonych z prezentacją wariantów  

  w/w drogi przez osoby niezorientowane i niepowołane do udzielania informacji,  

  ponieważ wprowadzają społeczeństwo w błąd, co w rezultacie utrudni osiągnięcie przez 

  Gminę  zamierzonego celu, 

• proponuje się odejść od określenia "etap I  lub II", a zastąpić to słowami "wariant I i II", 

• zaznaczyć, że odcinek A - A' jest drogą wspólną dla wariantów "żółty" i "niebieski", 

• proponuje się zorganizować spotkanie z mieszkańcami Polic po prezentacji koncepcji   

przed zamknięciem konsultacji, tak aby jeszcze można było wnieść słuszne uwagi ze 

strony społeczeństwa, 

• proponuje się zaprosić na sesję Rady Miejskiej przedstawiciela GDDKiA Szczecin, 

 

Ad.5 

W punkcie 5 Przewodniczący Komisji Piotr Diakun w ramach omówienia projektów 

uchwał na LIV sesję Rady Miejskiej w Policach tylko skrótowo przypomniał  tematykę 

projektów uchwał. Członkowie Komisji otrzymali już wcześniej część materiałów więc do 

zaprezentowanych projektów uchwał uwag nie było.  
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Ad. 6 

W kolejnym punkcie 6 Przewodniczący  Piotr Diakun poinformował, że do teczki Komisji 

wpłynęło pismo GO.6232.9.2023.PN Burmistrza Polic w formie odpowiedzi na petycję 

Pani Mart Drabowicz z Leśna Górnego dot. zmiany lokalizacji planu budowy Policko-

Szczecińskiego Centrum Biorecyklingu (kompostowni). 

                                                                                                                                                  

Ad. 7 

W punkcie 7, Przewodniczący poinformował,  że  kolejne  posiedzenie  Komisji  

odbędzie się w 20 lutego 2023r.,  godz. 14.30 w Sali nr 32a Urzędu Miasta ul. Batorego 3. 

 

Ad. 8 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji podziękował zebranym za udział i 

zamknął posiedzenie Komisji Infrastruktury Komunalnej, Rozwoju Ekologii Rady 

Miejskiej w Policach.   

 

                Protokółował                                                 Przewodniczący Komisji 

 

               Wiesław Gaweł                                                       Piotr Diakun 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


